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Abstract (en)
[origin: DE3921211C1] The process of the invention comprises the following steps: (a) isolation and preparation of cells exhibiting antigens, TH and
B cell precursors from tumour-infiltrated people, those infected with procaryotic or eucaryotic exciters, especially viruses, or those with a hereditary
disease; (b) activation of the TH and B cell precursors of (a) by bonding to the cells of (a) exhibiting antigens; (c) isolation and preparation of B
cells from tumour-infiltrated people, those infected with procaryotic or eucaryotic exciters, especially viruses, those with a serious disease or healthy
people; (d) activating the B cells of (c) by bonding to the antigen-activated TH and B cell precursors of (b), and (e) cloning the activated B cells of
(d).

Abstract (fr)
Un procédé comprend les étapes suivantes: (a) isolement et préparation de cellules comportant des antigènes, de précurseurs de cellules TH
et de cellules B de personnes infiltrées par des tumeurs, infectées par des agents pathogènes procaryotes ou eucaryotes, notamment des virus,
ou souffrant d'une maladie héréditaire; (b) l'activation des précurseurs des cellules TH et des cellules B décrites sous (a) par liaison aux cellules
comportant des antigènes décrites sous (a); (c) l'isolement et la préparation des cellules B de personnes saines ou infiltrées par des tumeurs,
infectées par des agents pathogènes procaryotes ou eucaryotes, notamment des virus, ou souffrant d'une maladie héréditaire; (d) l'activation
des cellules B décrites sous (c) par liaison aux précurseurs de cellules TH et de cellules B activées par des antigènes, décrites sous (b); et (e) le
clonage des cellules B activées décrites sous (d).
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